
Tekst łatwy do czytania (ETR)

Urząd Marszałkowski Województwa Lubelskiego w Lublinie tworzą departamenty,
biura, kancelarie oraz samodzielni pracownicy.

Kierownikiem Urzędu Marszałkowskiego jest Marszałek Województwa Lubelskiego

Marszałkiem jest Jarosław Stawiarski.

W Departamentach Urzędu można załatwić:

sprawy związane z pieniędzmi jakie Polska dostaje z Unii Europejskiej,
sprawy związane z informowaniem turystów z Polski i świata, aby odwiedzali
województwo lubelskie,
sprawy związane z gospodarką,
pomoc osobom, które mają firmy i przedsiębiorstwa,
sprawy związane z nauką młodzieży,
sprawy związane ze zdrowiem mieszkańców i leczeniem w szpitalach,
sprawy związane z działalnością  teatrów, muzeów,
sprawy związane z budową nowych dróg i mostów,
urząd przekazuje informacje o nowościach w rolnictwie, leśnictwie i na wsi,
urząd informuje o tradycjach, zwyczajach i potrawach z regionu,
urząd zajmuje się ochroną przyrody.

Urząd jest na ulicy Artura Grottgera 4 w Lublinie.

Można do nas zadzwonić

telefon:          814416600

661166190

e-mail:            info@lubelskie.pl



Można skorzystać z pomocy tłumacza języka migowego. Aby skorzystać z tej usługi należy
zadzwonić.

Budynki Urzędu mają windy.

Osoby niepełnosprawne mogą zaparkować w przeznaczonych dla nich miejscach.
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